
 

Referat afdelingsmøde i afd. 21, Humlevej 

 

Tidspunkt: 23.08.2021 kl. 17.00 i Gildesalen, Selchaus Gård, Nordbanevej 2 E 

 

Antal fremmødte: 4 lejemål, 4 personer.  

 

Fra Bomiva deltog: Per Laursen, Peter Matzen og Elsebeth Madsen. 

 

Valg af dirigent: Per Laursen. 

 

Bestyrelsens beretning, herunder orientering om regnskab for 2020: 

Bestyrelsen har besluttet at afvikle grillfest Sct. Hans aften fremover. 

Peter Matzen gennemgik regnskab for 2020. Regnskabet blev enstemmigt godkendt ved 

håndsoprækning. 

 

Budget for 2022: 

Peter Matzen fremlagde budget for 2022. Budgettet blev enstemmigt vedtaget ved håndsop-

rækning. 

 

Indkomne forslag: 

Ingen. 

 

Valg: 

Gerda Jacobsen blev valgt til afdelingsbestyrelsen for 2 år. 

 

Valg af suppleanter: 

Orla Rene Andersen blev valgt til suppleant. 

 

Bestyrelsen består herefter af: 

Mona Pinderup, Humlevej 18, 1. tv., Pinderup1954@gmail.com  21244575   

Vita Dalgas Gammel, Humlevej 8, st. tv., Vitadalgas@gmail.com  42321452 

Gerda Jacobsen, Humlevej 12, st. th. 

 

Valg af medlemmer til repræsentantskabet: 

Mona Pinderup og Orla Rene Andersen blev valgt til repræsentantskabet. 

 

Eventuelt: 

Tagbrønde skal efterses snarest. 

Da trapperne i mange tilfælde aldrig rengøres, bestilles rengøringsfirma til opgaven hver 14. 

dag. Der vil blive udsendt nærmere information om, hvornår trappevasken træder i kraft. 

Der er ønske om en hjertestarter i afdelingen. Elsebeth Madsen undersøger muligheder. 

Afdelingsbestyrelsen overvejer, om der skal afholdes et førstehjælpskursus i afdelingen. 

På sidste års afdelingsmøde blev vedtaget, at der skal laves adgangskontrol til vaskeriet. Det 

bliver sandsynligvis udført i løbet af efteråret, hvor man så samtidig får vaskebrikker i stedet 

for vaskekort, som udgår i løbet af et års tid. 

 

 

Referent:   Dirigent: 

 

 

Elsebeth Madsen  Per Laursen 

27.08.2021     
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